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حمایت شوم خیلی از رکوردها 
را خواهم زد

 رکورددار ثبت سریع ترین مشت زن جهان در گینس 
گفت: رکوردهای من برای این خاک و به نام ایران است 
و اگر حامی مالی داشته باشم خیلی از رکوردهای دنیا 

را خواهم زد.
ایمانی  یوسف  خبری  نشست  ایرنا،  گزارش  به   
کتاب  در  جهان  مشت زن  سریع ترین  ثبت  رکورددار 
گینس، اظهار کرد: ۱۸ سال است در بوکس هستم و 
چهار سال است در زمینه رکورد فعالیت می کنم. سه بار 
در گینس رکورد زدم که یک بار شکسته شد، اما با تلاش 
فراوان آن را پس گرفتم. ایمانی بیان کرد: رکورد یک 
دقیقه با ثبت ۴۴۹ مشت صحیح به نام من ثبت شد که 
قبل از آن در اختیار نماینده آمریکا با ۴۱۲ ضربه صحیح 
بود. رکورد سه دقیقه نیز با هزار و ۱۵۵ ضربه به نام 
من در گینس ثبت شد که قبل از آن در اختیار نماینده 
مصر با هزار ۳۵ عدد بود. او گفت: من این رکوردها را 
به جان باختگان حادثه معدن طبس اهدا کردم، چون ما 
هر کاری انجام می دهیم برای احترام به مردم است. 
این ورزشکار ادامه داد: سال گذشته به لطف دوستانم 
در جزیره کیش دو رکورد جهانی یک دقیقه و سه دقیقه 
سریع ترین مشت ها را در گینس ثبت کردم. سه سال 
نماینده  رکورد  به  و  بودم  زده  جهانی  رکورد  قبل هم 
مشت زن  سریع ترین  رکورددار  دادم.  پایان  اسلواکی 
جهان، بیان کرد: دو رکوردی که به نام من در گینس 
ثبت شده، ماحصل ۱۸ سال ورزش شبانه روزی است. 
او در مورد برنامه های آینده اش، عنوان کرد: برنامه های 
است.  من  دست  رکورد  دو  این  اکنون  دارم،  زیادی 
مهیاکردن شرایط خیلی سخت تر از رکورد زدن است. در 
بحث مالی، فقط خودم بودم و اگر اسپانسر داشته باشم، 
قطعً می شود رکوردهای بیشتری را در گینس ثبت کنم. 
رکوردی در اروپا وجود دارد که می توانم ارتقا بدهم. حتی 
رکورد مشت سریع با وزنه های یک کیلوگرمی را هم ثبت 
کنم، اما نیاز به حمایت دارم. ایمانی افزود: وقتی رکورد 
بین المللی شکست شود، برای این خاک و به نام ایران 
رسانه های  مجازی،  فضای  در  من  رکوردهای  است. 
داخلی و رسانه های خارجی بازتاب داشت. کار من دیده 
شد، اما از سوی ارگان های ورزشی کسی سراغی از من 
نگرفته است. او در خصوص فعالیتش در بوکس آماتور 
لرستان در مسابقات  تیم  پنج دوره عضو  داد:  توضیح 
کشوری بودم. دومرتبه هم به تیم ملی بزرگسالان و 
جوانان دعوت شدم، اما مشکلاتی پیش آمد که به اردو 

نرفتم.

 آسمان خراش های ذوب آهن 
چشم انتظار مطالبات

 مدیرعامل باشگاه ذوب آهن از حمایت کامل باشگاه 
که  داد  وعده  و  داد  خبر  بسکتبال  تیم  از  کارخانه  و 
مشکلات مالی بازیکنان و کادر فنی به زودی برطرف 

خواهد شد.
بود  تابستان سال جاری  اواخر  به گزارش فارس،   
که یک خبر ورزش اصفهان را در شوک فروبرد؛ تیم 
بسکتبال ذوب آهن به عنوان یکی از باسابقه ترین تیم های 
ایران در سوپرلیگ فصل جاری شرکت نخواهد کرد. این 
خبر البته برای اهالی ورزش و رسانه اصفهان از این نظر 
که مدیران وقت ذوب آهن یکی پس از دیگری پرونده 
را می بستند، چندان غیرمنتظره  فوتبالی  تیم های غیر 
حداقل  که  داشت  وجود  نیز  امیدواری  این  اما  نبود؛ 
برای رشته بسکتبال این اتفاق تلخ رخ ندهد. در آستانه 
شروع لیگ برتر و درحالی که قرعه کشی مسابقات نیز 
انجام شده بود، خبری از ذوب آهن نبود تا این که پس 
اضافه ذوب آهن  در وقت های  فراوان  کش وقوس های 
تصمیم به بازگشت به لیگ گرفت و فدراسیون نیز برای 
حمایت از بازگشت این تیم ریشه دار اصفهانی مسابقات را 
با تعویق آغاز کرد. فرزاد کوهیان هدایت تیم را بر عهده 
گرفت و با استفاده از تعدادی از بازیکنان فصل گذشته 
و بازیکنانی که با تیم های دیگر قرارداد نبسته بودند، تیم 
خود را تشکیل داد؛ گاندوها از هفته سوم وارد چرخه 
آمادگی لازم  از  انتظار  مسابقات لیگ شدند و مطابق 
برخوردار نبودند، کسب یک پیروزی در ۸ تقابل ابتدایی 
گواهی بر این ادعا بود. رفته رفته شرایط تیم از نظر فنی 
بهتر شد؛ اما بحران دیگری از راه رسید، از گوشه وکنار 
شنیده می شد نکیسا مدیرعامل وقت ذوب آهن بدون 
تأیید هیئت مدیره باشگاه تصمیم به تیم داری در رشته 
بسکتبال گرفته و بودجه ای دراین خصوص تعریف نشده 
است. عدم دریافت مطالبات به مدت طولانی صدای 
نقل صحبت های  به  تبدیل  و  درآورد  را هم  بازیکنان 
آن ها در میکسدزون های خبری پس از هر مسابقه شد؛ 
درحالی که اعتراضات به اوج خود رسیده بود خبر تغییر 
مدیرعامل و جدایی نیما نکیسا به نظر می رسید شوک 
مثبتی برای این باشگاه باشد. علیرضا احسانی که پیش 
از نکیسا نیز سابقه مدیریت باشگاه را بر عهده داشت، 
به عنوان مدیرعامل جدید انتخاب شد؛ شاگردان کوهیان 
نیز به هر شکلی که بود خود را به مرحله پلی آف رساندند 
تا شرایط کمی از گذشته بهتر شود. حالا مدیران باشگاه 
ذوب آهن و در رأس آن ها علیرضا احسانی وعده حل 
مشکلات مالی را به بازیکنان می دهند. علیرضا احسانی، 
مدیرعامل و مهدی بیاتی، معاون فنی ورزشی باشگاه، 
در محل اقامت تیم بسکتبال ذوب آهن حضور یافتند و 
این  این تیم دیدار کردند. در  بازیکنان  با کادر فنی و 
نشست صمیمانه، احسانی ضمن تأکید بر اهمیت تیم 
بسکتبال ذوب آهن در ساختار ورزشی باشگاه، وعده داد 
که مشکلات مالی این تیم به زودی برطرف خواهد شد 
و بازیکنان و کادر فنی مطالبات معوقه خود را دریافت 
خواهند کرد؛ او همچنین از حمایت همه جانبه باشگاه و 

کارخانه ذوب آهن از تیم بسکتبال خبر داد.

 

امیرحسین احتشامی

سپاهان در بازی با تراکتور موفق به گل زنی 
نشد. طلایی پوشان اصفهانی در حالی موفق 
به گشودن دروازه میزبان نشدند که در ۱۴ بازی 
گذشته هیچ دیداری را بدون گل زده به پایان 
نرسانده بودند. سپاهان در روزی که مصدومان 
پرشماری داشت پا به دیدار تعیین کننده برابر 
تراکتور گذاشته بود. کارترون در این مسابقه شاگردانش را با اندیشه 
دفاعی و کسب تک امتیاز مسابقه به میدان فرستاد تا در صورت 

باخت اختلاف با تراکتور ۴ امتیاز نشود.
 نمایش سپاهان در فاز هجومی بسیار ضعیف بود و پس از بازی 
هم انتقادهای فراوانی از مهاجمان این تیم شد؛ اما کسب یک امتیاز 
در یک روز بد می تواند نویدبخش هم باشد و هواداران اصفهانی 

می توانند به این امیدوار باشند که تیم محبوبشان حتی در یکی از 
بدترین روزهایی که طی سال های اخیر داشته، دست خالی از زمین 
مسابقه خارج نشده است که این را باید مدیون عملکرد مدافعین و 
به طور خاص پیام نیازمند باشند. سپاهانی ها بازی رفت را در تبریز 
برده بودند و انتظار می رفت طلایی پوشان با رویکردی تهاجمی پا 
به این دیدار بگذارند که البته برخلاف ترکیبی که انتخاب شده 
بود، استراتژی سرمربی فرانسوی تنها بر نباختن استوارشده بود. 
مصدومیت محمدمهدی محبی که مهم ترین مهره اردوی سپاهان 
در زمستان بوده، ضربه سختی به تیم کارترون زد و طلایی پوشان 
نتوانستند نمایش قابل قبولی به ویژه در فاز هجومی در تبریز داشته 
باشند. آن ها البته هرطورشده به مقصودشان رسیدند و با یک امتیاز 
سرنوشت ساز به اصفهان بازگشتند؛ اما آمارهایی که از این تیم 

ثبت شد، عجیب بود و می تواند باعث نگرانی هواداران این تیم 
شود که امیدوارند در لیگ بیست و چهارم و پس از یک دهه 
طلسم قهرمانی در لیگ برتر برایشان پایان یابد. یکی از نکات 
عجیب نمایش سپاهان در تبریز ثبت عدد نهم صدم در شاخص 
امید گل بود. هدایت در طلایی پوشان در لیگ نوزدهم برعهده 
امیر قلعه نویی بود و سپس محرم نویدکیا در لیگ های ۲۰ و ۲۱ 
هدایت سپاهان را برعهده گرفت. مورایس پس از محرم نویدکیا 
به مدت ۲/۵ فصل هدایت سپاهان را تا میانه لیگ بیست و چهارم 
برعهده داشت و حالا نوبت به کارترون رسیده است. این مربی طی 
۱۵ مسابقه در قامت سرمربی سپاهان موفق به کسب ۹ پیروزی 
شده و ۶ مرتبه هم تیمش به تساوی دست یافته است. این سرمربی 
فرانسوی تاکنون شکستی با سپاهان به نامش ثبت نشده؛ اما در 

همین تعداد مسابقه بدترین آمار طلایی پوشان را طی پنج فصل 
اخیر در آمار امید گل که طی سال های اخیر توجه زیادی به آن 
می شود، ثبت کرده است. در تبریز آن ها حتی یک مرتبه هم موفق 
به شوت زنی به سمت دروازه علیرضا بیرانوند نشدند. به این ترتیب 
یک آمار منفی عجیب دیگر به نام تیم کارترون و شاگردانش ثبت 
شد. همچنین طلایی پوشان برای اولین مرتبه طی ۳ فصل اخیر 
فوتبال ایران حتی یک مرتبه هم شوت به چارچوب نزدند. این 
آماری است که اگر در مسابقات بعدی هم تکرار بشود، شانس 
قهرمانی سپاهان را کم خواهد کرد. به هرحال بازی با تراکتور 
پانزدهمین بازی رسمی سپاهان زیر نظر پاتریس کارترون بود که 
بازهم به باخت منتج نشد. مرد فرانسوی با رویکردی محتاطانه به 
تبریز آمد و خواسته اش محقق شد. آن ها در نظر داشتند با امتیاز از 
ورزشگاه یادگار خارج شوند و روند بدون شکست خود را حفظ کنند. 
از طرفی همچنان فاصله یک امتیازی با تراکتور حفظ شد و این 
تیم می تواند در هفته های پیش رو سبقت بگیرد. اما چه فرصتی 
بهتر از حالا برای پیش افتادن از قرمزپوشان به وجود می آمد. شاید 
اگر سپاهان در این مسابقه کمی جسورانه تر کار می کرد و فقط 
دل به تساوی نبسته بود، می توانست همانند سه تیم دیگری که 
در تبریز به برتری رسیده بود، این تیم را از شکست دهد اما مرد 
فرانسوی و شاگردانش میل و رغبتی به حمله، نداشتند و چشم 
به هفته های آتی دوختند. نباید فراموش کرد که سپاهان باید به 
مصاف یکی دیگر از رقبای مستقیمش یعنی پرسپولیس هم برود و 
این دیدار به میزبانی تیم پایتخت نشین برگزار خواهد شد. سپاهان با 
برد برابر تراکتور، نه تنها از این تیم سبقت می گرفت و رتبه نخست 
را به دست می آورد، بلکه این امکان را داشت تا در مصاف های 
رودررو هم حداقل به توازن برسد و دیگر تراکتور دست بالا را 
نداشته باشد. بااین حال آن ها ترجیح دادند ریسک نکنند و مقابل 
تیم هجومی تراکتور بی گدار به آب نزنند. البته نتایج سپاهان در 
هفته های آینده نشان خواهد داد که محافظه کاری کارترون در 
مقابل تراکتور آیا منطقی بوده است؟ این که سپاهان در مقابل دیگر 
رقیبان همان تیم هجومی که امان رقیبان را می برد خواهد شد؟ 
باتوجه به بازیکنان که در کارترون در اختیار دارد توپخانه سپاهان 
همیشه آماده آتش خواهد بود به شرط آن که تاکتیک سرمربی 

فرانسوی تاکتیک هجومی برای تیمش اتخاذ کند.

 طلایی پوشان اصفهانی مقابل تراکتور گلی به ثمر نرساندند

 خاموشی ناگهانی خط آتش سپاهان

 ســرمربی تیم ملی کشــتی آزاد، با ابراز رضایت از عملکرد 
شــاگردانش در رقابت هــای رنکینگ آلبانی، گفت: بر اســاس 
سیاست های کلی فدراسیون کشتی، توجه جدی به جوان گرایی و 
پشتوانه سازی داریم.  پژمان درستکار در گفت وگو با ایسنا، درباره 
نتایــج خوب آزادکاران ایران در رقابت های رنکینگ آلبانی، اظهار 
کرد: باتوجه به اهداف فنی که داشــتیم، نفــرات مدنظرمان را به 
رقابت های رنکینگ آلبانی که سطح بالاتری نسبت به مسابقات 
رنکینگ کرواسی داشــت، اعزام کردیم. در این رقابت ها روس ها 
حاضر بودند و کشــتی گیران خوبی از کشــورهایی مثل آمریکا، 
ژاپن، قرقیزستان و قزاقستان حضور داشتند. از شرایط و عملکرد 
بچه ها باتوجه به اینکه در فصل تمرینی قرار داشــتند و قاعدتً در 
پیک آمادگی صددرصد نبودند، رضایت دارم. ســرمربی تیم ملی 
کشتی آزاد، با اشاره به قهرمانی علی مومنی در وزن ۵۷ کیلوگرم 
این مســابقات، گفت: این موضوع یک اتفاق خوب برای وزن ۵۷ 
کیلوگرم کشتی آزاد ایران بود. ما در این وزن مدت ها بود که نتایج 
خوبی در مسابقات جهانی، آسیایی و تورنمنت ها نگرفته بودیم و 
نمایش خوب مومنی در مســابقات آلبانی باتوجه به حضور رقبای 
مطرح، یک اتفاق خوب رای کشتی ایران در سبک وزن بود. البته 
این کافی نیست و ما بر اساس برنامه فنی که داریم، میلاد والی زاده 
را به رقابت های قهرمانی آسیا اعزام می کنیم و از او انتظار درخشش 
در این رقابت ها را داریم. او در ادامه درباره قهرمانی رحمان عموزاد، 
کامران قاسمپور و امیرحسین زارع در این رقابت ها نیز، خاطرنشان 
کرد: رحمان عموزاد و امیرحسین زارع درست است که در المپیک 
به مدال نقره رسیدند؛ اما آن ها انتظاری که از خودشان داشتند تنها 
رسیدن به مدال طلا بود. همین شرایط نیز برای کامران قاسم پور 
وجود داشت چرا که او برای کسب مدال طلا به مسابقات جهانی 
آلبانی رفته بود. باتوجه به این شرایط، این رقابت ها میدان خوبی برای 
بازگشت آن ها به چرخه انتخابی تیم ملی بود و خدا را شکر هر ۳ با 
نمایش بسیار خوب به مدال طلا رسیدند. درستکار در ادامه گفتگو با 

ایسنا، درباره عملکرد یونس امامی نیز گفت: یونس در این مسابقات 
در مجموع کشتی های خوبی گرفت. او تنها در یک کشتی و آن 
هم به دلیل اشتباه تاکتیکی که مرتکب شد مقابل حریف خود که 
قهرمان زیر ۲۳ ســال جهان بود و قبلًا هم برای روس ها کشتی 
می گرفت، شکست خورد. امامی در این مبارزه پابه پای حریف خود 
کشتی گرفت اما در یک لحظه اشتباه کرد و حریف هم کشتی گیری 
نبود که از این اشــتباه اســتفاده نکند. در مجموع یونس در سایر 
مبارزه های خود خیلی خوب کشتی گرفت. سرمربی تیم ملی کشتی 
آزاد، درباره نمایش خوب عرفان علیزاده کشتی گیر ۱۹ساله و با آتیه 
ایران در وزن ۹۷ کیلوگرم، گفت: عرفان برای اولین بار عازم یک 
تورنمنت خارجی بود و نمایش بسیار خوبی در این رقابت ها داشت. 
او موفق به شکست دو مدال دار جهانی شد. در فینال نیز مقابل آرش 
یوشــیدا از ژاپن که موفق شده بود کایل اسنایدر را شکست دهد، 
مبارزه پایاپای داشت؛ اما به خاطر تجربه کم تن به شکست داد. او 

درباره شکست دوباره مجتبی گلیج مقابل کایل اسنایدر آمریکایی و 
حذف از این مسابقات، خاطرنشان کرد: گلیج می توانست برنده این 
مبارزه باشد اما شکست خورد و دست حریف بالا رفت. درستکار در 
ادامه با تأکید بر توجه جدی فدراسیون کشتی و کادر فنی تیم ملی 
به پشتوانه سازی در کشتی آزاد ایران و تزریق جوانان به تیم ملی با 
نگاه به المپیک، گفت: ما باید هر چقدر که می توانیم تعداد مدعیان 
را در همه اوزان بیشتر کنیم. هر چقدر که رقابت در اوزان مختلف 
بیشتر باشد ما به مدال جهانی و المپیک نزدیک تر خواهیم شد. ما 
الان در سنگین وزن امیرحسین زارع و امیررضا معصومی را داریم که 
هر دو در مسابقات رنگینگ آلبانی و کرواسی به مدال طلا رسیدند. 
در ۹۲ کیلوگرم، کامران قاســم پور و امیرحسین فیروزپور را داریم 
که آن ها هم در همین ۲ رویداد قهرمان شــدند. در ۹۷ کیلوگرم، 
بابالو و علیزاده را داریم که نایب قهرمان تورنمنت کرواسی و آلبانی 
شــدند. در ۷۹ کیلوگرم محمد نخودی عنوان دار جهان را در کنار 

مهدی یوسفی داریم که در تورنمنت کرواسی نایب قهرمان شد. 
او ادامه داد: چهره های جدید وارد بدنه کشتی می شوند و توجه به 
جوانان و اعزام به رقابت های بین المللی با حمایت جدی فدراسیون 
کشتی از برنامه های مهم ما خواهد بود. کشتی ما بعد از المپیک 
پاریس نیاز به پوست اندازی داشــت. در این راه باید سرمایه های 
خود را حفظ کنیم و در کنار آن نیز به جوانان مستعد بها بدهیم و 
آن ها را وارد بدنه کشتی کنیم. سرمربی تیم ملی کشتی آزاد، درباره 
وضعیت بدنی خوب اکثر کشتی گیران ایران در تورنمنت آلبانی و 
اینکه چه رویکردی در برنامه های تمرینی باعث این اتفاق شــده 
است، گفت: ما به طورکلی مدل تمریناتمان را نسبت به گذشته تغییر 
داده ایم. ما باید از یک مدل تمرین کردن بیرون می آمدیم. بر همین 
اساس نیز مدل تمریناتمان با سال های قبل کاملًا متفاوت شده 
است. دکتر قاسم نیا که جزو نخبگان دانشگاه تهران و استاد تمام 
و عضو هیئت علمی دانشــگاه است را به کادر فنی اضافه کردیم. 
او به غیراز کار آکادمیک و دانشگاهی، تجربه میدانی بسیار خوبی 
داشت و با قهرمانان زیادی در رشته های رزمی کار کرده بود. در این 
یک سال ارتباط بسیار نزدیکی با هم داشتیم و خوشبختانه او کمک 
بسیار زیادی در طراحی مدل تمرینات داشته است. کادر فنی نیز در 
مباحث مرور فن و کارهای تاکتیکی عملکرد بسیار خوبی داشته 
است. درستکار در پایان، با اشاره به اینکه برای نخستین بار در تاریخ، 
تیم رده جوانان و زیر ۲۳ سال عازم رقابت های آسیایی بزرگسالان 
می شوند، خاطرنشان کرد: ۲ اردو تا رقابت های قهرمانی آسیا باقی 
است و نفرات جوان به اردو دعوت شده اند. ما بر اساس سیاست های 
کلی فدراسیون کشتی که بر مبنای جوان گرایی و پشتوانه سازی 
است، چرخه انتخابی تیم ملی را طراحی کردیم و قرار است برای 
اولین بار تیمی جوان عازم رقابت های قهرمانی آسیا شود. خیلی از 
نفرات اعزامی ما زیر ۲۰ ســال هستند و سایر نفرات نیز زیر ۲۳ 
سال هستند. قطعً برنامه ریزی ما با نگاه بلندمدت طراحی شده و از 

این جوانان چهره های بسیار خوبی به تیم ملی تزریق خواهند شد.

 سـرمربی تیـم ملـی و دبیر کمیتـه فنی موی تای کشـور 
گفـت: تمـام تلاشـمان بر این اسـت تا سـطح دانـش مربیان 
مـوی تـای را در سراسـر کشـور یکسـان کنیـم و آنهـا را بـا 

آخریـن متدهای آموزشـی ایـن ورزش آشـنا نماییم.
 بـه گـزارش برنـا، دوره مربیگـری عملـی مـوی تـای به 
میزبانـی اسـتان مازندران و در شـهر بابل با حضور چشـمگیر 

مربیـان این رشـته برگزار شـد.
 محمـد انجدانـی سـرمربی تیـم ملـی و دبیـر کمیته فنی 
مـوی تـای کشـور که به عنـوان مـدرس در این دوره شـرکت 
داشـت، در مـورد اهداف برگـزاری ایـن رویداد افـزود: انجمن 
مـوی تـای با برپایـی چنین دوره هایـی به دنبـال دانش افزایی 
و انتقـال آخریـن دسـتاوردهای فنـی بـه تمـام مربیان اسـت. 
همچنیـن یکـی از سیاسـت های انجمن موی تای این اسـت 
تـا به روزتریـن قوانیـن و مقررات که در سـطح آمـوزش ایجاد 
می شـود بـه طرق مختلفـی به مربیـان انتقال دهد تـا از موی 
تـای دنیـا عقـب نمانند؛ بنابرایـن برگـزاری این گونـه دوره ها 
فرصـت خوبـی اسـت تا مربیان سـطح دانـش فنی خـود را با 
دانـش دنیـا مطابقـت بدهند و در رشـد و پیشـرفت موی تای 
گام مؤثـری بردارند. سـرمربی تیم ملی موی تای بزرگسـالان 

کشـورمان بـا اشـاره بـه میزبانـی شایسـته اسـتان مازنـدران 
خاطرنشـان کرد: حضور این تعداد مربی جای خوشـحالی دارد 
و نشـان از علاقمنـدی بـالای مربیان مـوی تـای در افزایش 

سـطح دانششـان دارد. بدون شـک ایـن مربیان اگـر در آینده 
بـه جایـگاه حرفـه ای برسـند بـا آموزش هایـی که ما بـه آنها 
منتقـل کردیـم، در رشـد و پیشـرفت مـوی تای و انتقـال این 

دانـش به ورزشـکاران جوان تأثیرگـذار خواهند بود. جـا دارد از 
آقـای مقـداد کامرانی رئیس کمیته موی تای اسـتان مازندران 
بـه جهت تـدارک ایـن دوره قدردانی کنـم. انجدانی در بخش 
دیگـر صحبت هـای خود نیز بـه برخی انتقادهـا علیه مدیریت 
مـوی تـای کشـور واکنـش نشـان داد و گفـت:  از بـدو ورود 
مـوی تـای بـه ایران چـه به عنـوان ورزشـکار و چـه به عنوان 
مربـی تیم ملی در این ورزش فعالیت داشـته و در جریان همه 
مسـائل ریزودرشـت آن هسـتم. به جرات می توانم بگویم این 
رشـته هرگاه توسـط جواد نصیـری که اهلیـت آن را دارد، اداره 
شـده است، توانسـته موفقیت های چشـمگیری را کسب کند. 
در حـال حاضـر نیـز این ورزش در مسـیر توسـعه و پیشـرفت 
قـرار گرفتـه و بعد از انزوای سه سـاله، دوباره بـه دوران طلایی 
خـود برگشـته اسـت.  او در پایـان تأکیـد کـرد: بـه نظـرم هر 
مجموعـه موفقـی منتقـدان خـود را دارد. هرچند کـه در موی 
تـای تعـداد آنها از انگشـتان یک دسـت نیـز کمتر اسـت. این 
بـدان معنـا اسـت که موی تای در مسـیر درسـت قـرار گرفته 
اسـت. برخـی منافـع شخصی شـان به مـوی تـای گره خورده 
بـود و حـالا بـا قانونمنـدی کـه بـر ایـن ورزش حاکم شـده، 

دستشـان کوتاه شـده است.

 کشتی بعد از المپیک نیاز به پوست اندازی داشت

 ستاره جدیدی در رشته 
تپانچه معرفی خواهیم کرد

 مربی تیم ملی تپانچه گفت: رقابت های لیگ امسال 
نشان داد که تپانچه ایران از پتانسیل خوبی برخوردار 
است و در صورت سرمایه گذاری می توانیم چهره های 

جدیدی را به تیم ملی معرفی کنیم.
از هفته  با برگزاری دیدار معوقه   به گزارش مهر، 
ششم لیگ برتر تفنگ بانوان، هفدهمین دوره این لیگ 

به پایان رسید و تیم های برتر معرفی شدند. 
در این دیدار معوقه، دانشگاه آزاد اسلامی سیرجان با 
کسب پیروزی در دور مقدماتی و فینال، قهرمانی خود 
را قطعی کرد و بر سکوی نخست هفدهمین دوره لیگ 
برتر تفنگ بانوان ایستاد. هیئت لرستان و باشگاه فولاد 
مبارکه سپاهان نیز به ترتیب در جایگاه های دوم و سوم 

قرار گرفتند. 
مریم سلطانی در خصوص کیفیت رقابت های لیگ 
برتر اظهار کرد: این دوره از مسابقات لیگ از نظر فنی در 
کیفیت مطلوبی برگزار شد. فدراسیون و کمیته برگزاری 
نظرم  به  که  داشتند  جدیدی  نوآوری  یک  مسابقات 

جذابیت رقابت ها را بیش از گذشته کرده بود.
 امسال همه تیم ها شرایط حضور در فینال را داشتند 
که یک رقابت جالبی برای همه تیم های حاضر در لیگ 
بود. از نتایجی هم که به دست آمده راضی هستیم اکثر 
ملی پوشان حاضر در این رویداد رکوردهای خوبی را به 

ثبت رساندند که جای امیدواری دارد.
 سرمربی تیم هیئت اصفهان در واکنش به سومی 
پایان  از  پس  گفت:  برتر  لیگ  رقابت های  در  تیمش 
المپیک وقتی قرارداد من هم با فدراسیون و تیم ملی 
به پایان رسید از سمت هیئت اصفهان پیشنهاد همکاری 
را دریافت کردم و چون قبلًا هم سابقه همکاری خوبی 
داشتیم قرار شد تیم را برای رقابت های لیگ برتر آماده 

کنیم.
تشکیل  را شاگردان خودم  من  تیم  اصلی   شاکله 
می دادند که در پایان هم موفق شدند عنوان سومی را 
به دست بیاورند. اکثر رقبای ما ورزشکار ملی پوش هم 
در تیم خود داشتند درحالی که ما از این امتیاز استفاده 
آوردیم.  دست  به  را  قابل قبولی  نتیجه  ولی  نکردیم؛ 
مربی تیم ملی تپانچه در پاسخ به این پرسش که در 
عنوان  داشت؟  حضور  پدیده ای  ورزشکار  امسال  لیگ 
کرد: بله خوشبختانه در لیگ امسال چهره های خوب و 
جدیدی هم حضور داشتند که ما را به آینده تپانچه بانوان 

خوش بین کرد.
 سامیه یاسی یکی از این تیراندازان است که واقعً 
در  درخشانی  آینده  می تواند  که  دارد  خوبی  مهارت 
این رشته داشته باشد. از اواخر مهر ۱۴۰۳ که استارت 
اردوهای تیم ملی را زدیم از یاسی دعوت کردم که چه در 
اردوها و چه در مسابقات لیگ نشان داد شایسته حضور در 
تیم ملی است و می توان روی او سرمایه گذاری مناسبی 
داشت. سلطانی در مورد برنامه های پیش روی تیم ملی 
نیز گفت: پس از پایان المپیک و ریکاوری المپین هایمان 
از ۲۹ مهر اردوهای تیم ملی را آغاز کردیم. تا به امروز 
۶ مرحله از تمرینات تیم ملی را با موفقیت پشت سر 
گذاشتیم و هفتمین مرحله نیز از ۱۵ اسفند در تهران 
برگزار خواهد شد. تمام تلاشمان در این مدت این بود 
که بتوانیم این اردوها را به صورت پیوسته برگزار کنیم 
او  نگیرند.  فاصله  خود  خوب  شرایط  از  ورزشکاران  تا 
افزود: البته رشته تیراندازی همیشه با چالش هایی مانند 
نبود فشنگ و سایر تجهیزات مواجه است که در این ۶ 
مرحله برگزاری اردوها نیز این مشکلات وجود داشت؛ 
ولی بااین حال باانگیزه کار می کنیم تا به امید خدا در سال 
جدید بتوانیم مسابقات خوبی را شرکت کرده و نتایج 
درخوری را کسب کنیم. مربی تیم ملی تپانچه با اشاره 
به اعزام تیم ملی به رقابت های کاپ آزاد مونیخ عنوان 
کرد: نخستین رویدادی که قرار است تیم ملی در سال 
جدی در آن شرکت کند مسابقات کاپ آزاد مونیخ است 
که اواسط خرداد ۱۴۰۴ برگزار خواهد شد. تمام تلاشمان 
این است که بتوانیم حضور موفقی در این رویداد رسمی 

داشته باشیم.

 آغاز تمرینات تیم ملی پاراشنا 
با دعوت از یازده ملی پوش

 دور جدیدی از تمرینات تیم ملی پاراشنا برای آمادگی 
از  ناگویا ۲۰۲۶  آیچی  پاراآسیایی  بازی های  حضور در 

امروز آغاز می شود.
تمرینات  از  مرحله  دومین  گزارش صداوسیما،  به   
تیم ملی پاراشنا به منظور آمادگی حضور در بازی های 
تیم های ملی  ناگویا در محل کمپ  آیچی  پاراآسیایی 

جانبازان و توان یابان آغاز می شود.
فرزاد  ضیغمی نژاد،  سینا  نگارستانی،  ابوالفضل   
ابوالفضل  کیشانی،  کریم زاده  محمد  حسین آبادی، 
ملک اولادی، علی رشیدآبادی، ابوالفضل ظریف پور، سپنتا 
نویدی، امیرحسین علیزاده، شاهین ایزدیار وعلی مطلبی 
فشارکی ۱۱ ملی پوش دعوت شده به این اردو هستند که 
تمرینات خود را زیر نظر مهدی ضیایی به عنوان سرمربی 
تیم ملی و سعید سنجری و سید شورش دلپسند مربیان 
تیم ملی انجام می دهند.  احمد شکری نیز سرپرستی این 
اردو را که تا ۲۵ اسفندماه در جریان است به عهده دارد.

    خارج از گود منهای فوتبال 

 موی تای ایران در حال سپری کردن یک دوران طلایی است


